



# BESTYRELSESMØDE – 05 FEB 2025

---

**Sted:** Sekretariatet  
**Klokkeslæt:** 1900 – 2100

**Deltagere:**

HOSK, bestyr.: Lene, Mikael, Sara, Sarah, Kirsten, Tina T. & Tina R.  
HOSK, suppl.: - - - - -  
HOSK SI: Rasmus  
HOSK Venner: Tina B

**Afbud:** Michael, Isabella og Allan

**Referent:** Lene

---

		<b>REFERAT</b>
a.	<b><u>Siden sidst og punkter fra formanden</u></b>	<p>Stævne -&gt; aflyst desværre.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Det har været meget svært at få entydige svar fra dyrlæge/DRF. Der savnes klare retningslinjer.</li></ul> <p>SI og HOSK skal sammen undersøge mulighederne for etablering af isolationsbokse, så vi kan reagere hurtigt ved sygdom. Der aftales snarest et møde herom.</p> <p>Brandvæsen har været på besøg.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Stor ros til klubben for at deltage/undervise brandfolkene.</li><li>- Parkering langs med staldbygning bliver forbudt fremadrettet, da det forhindrer brandvæsnets kørselsadgang. <b>Dette gælder både biler og trailere.</b></li></ul>



<p>b.</p>	<p><b><u>Gennemgang af økonomi</u></b></p>	<p>Årsregnskab 2024.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fald i indtægterne.</li> <li>- Underskud på ca. 340.000 for 2024.</li> </ul> <p>Regnskabet er sendt til revisoren. Lige nu driller systemet lidt, når man skal trække tal til balancen,</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Elisa laver derfor balancen manuelt for 2025.</li> </ul> <p>Nødvendigt at justere priserne.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- De fleste er ikke reguleret de sidste 2-3 år, nogle ikke reguleret de sidste 5 år.</li> <li>- Administrationsgebyret bliver lagt ind under medlemskab.</li> <li>- Oplæg til justeringer præsenteres og godkendes på den kommende generalforsamling.</li> </ul>
<p>c.</p>	<p><b><u>Gennemgang af årshjul (3 måneder frem)</u></b></p>	<p>FEB:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vinterferie - ingen elevskole (10-14 FEB)</li> <li>- Plan for parter er lavet.</li> </ul> <p>MAR:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Generalforsamling</li> <li>- Stævneudvalget vil gerne lave et internt træningsstævne, da vores ryttere får lov at øve sig på hjemmebane under stævneforhold.</li> <li>- Mere info følger.</li> </ul> <p>APRIL:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bestyrelsesmøde - 9. april 2025</li> <li>- Påske - ingen elevskole (14-21 APR)</li> <li>- Plan for parter</li> </ul> <p>MAJ:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Arbejdsdag - 17. maj</li> <li>- Fokus denne dag er primært vinterfoldene. Der bliver brug for så mange hænder som muligt (opstaldere, elever m.fl., da det er en stor – men nødvendig opgave, som har gavn for hele klubben.</li> </ul>
<p>d.</p>	<p><b><u>Status fra HOSK Venner</u></b></p>	<p>Der er stor opbakning til de hverdagsaftener, hvor der er åbent.</p>



		Vil gerne holde åbent til træningsstævnet også.
e.	<b><u>Status fra SI</u></b>	<p>SI har lavet ”svinget”. Det virker rigtig godt.</p> <p>Der er indhentet tilbud på dræn til bane 1, umiddelbart bliver det for dyrt, men SI undersøger nærmere, hvad man kan gøre for at lave banen mere brugbar end den er nu.</p>
f.	<b><u>Status fra daglig leder</u></b>	<p>Status på stalden og elevheste: Jimmy og Lucca er solgt. De tomme bokse er reserverede. Den 1. marts er der lidt udskiftning blandt opstaldere.</p> <p>Elevhestene får vejet wrap af og smidt direkte ind i boksen. Det har lettet personalets arbejde.</p> <p>“<b>Tag-selv</b>” wrap er fra dags dato ikke længere en mulighed.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>ALT</b> wrap vejes af af personalet.</li> <li>- Der bliver lavet mulighed for at købe wrap i 2 kilos intervaller, så det er nemmere at tilpasse den enkelte hests behov. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Priserne rettes til for de nye muligheder på hjemmesiden.</li> </ul> </li> </ul> <p>Bund i lille ridehal</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bunden er desværre i dårlig forfatning og trænger til reovering, så den ikke tager så lang tid for personalet at vedligeholde, og så den ikke slider unødigt på vores elevhestes ben.</li> <li>- Mulighederne undersøges af SI og drøftes på et kommende møde.</li> </ul>
g.	<b><u>Punkter til drøftelse</u></b>	<p>Generalforsamling 2025</p> <p><u>Generelt:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Dato -&gt; forslag: 26. marts, kl. 2000 <ul style="list-style-type: none"> <li>- Mikael indkalder</li> </ul> </li> <li>- Dirigent (inkl. gave til vedkommende) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ansvarlig: Lene</li> </ul> </li> <li>- Årets HOSK'er (inkl. gave til vedkommende) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ansvarlig: Sara J</li> </ul> </li> </ul>

		<ul style="list-style-type: none"> <li>- Kirsten laver opslag på FB om at indsende forslag.</li> </ul> <p><u>To do:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Regnskab / revisor             <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ansvarlig: Tina T (+)</li> </ul> </li> <li>- Punkter fra bestyrelsen:             <ul style="list-style-type: none"> <li>- Justering af kontingent - herunder sammenlægning af kontingent og adm.</li> <li>- Justering af priser generelt og baggrund herfor</li> <li>- Justering af vedtægter</li> </ul> </li> <li>- Valg til bestyrelsen:             <ul style="list-style-type: none"> <li>- Michael H på valg - ej genvalg</li> <li>- Mikael på valg - modtager genvalg</li> <li>- Bestyrelsen indstiller Elisa som medlem af bestyrelsen i stedet for Michael H – særligt fordi Elisa kan bidrage med regnskabstekniske kompetencer, som mangler i bestyrelsen.</li> </ul> </li> </ul> <p>Fremmede heste i stalden.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der er både fordele og ulemper ved at tillade udefrakommende heste at bruge stalden.</li> <li>- For nu fastholder vi den nuværende regel om at fremmede heste ikke er tilladt i stalden.</li> </ul> <p>Anmodning fra opstalter om at måtte brug gult sadelrum i stedet for hvidt sadelrum</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Baggrund er oplevelse med udstyr, der var mugnet/revnet, sidst det var placeret i hvid grundet fugt. Dette afslås.             <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der kigges på fugtniveauet/udsugning i sadelrummet i stedet. SI står for dette.</li> </ul> </li> <li>- Ligeledes struktur på pladser. Der skal laves en oversigt/nummersystem, så det bliver mere tydeligt hvilke pladser, der bliver brugt og af hvem.</li> </ul> <p>Anmodning fra ryttere om muligheden for at skabe bedre plads til alles ridning på HOSK</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der kigges på muligheden for at skabe flere tidspunkter til fri ridning.</li> <li>- Mandag gymnastikspring ændres til kl. 19.00-20.30.</li> </ul>
--	--	------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



		<ul style="list-style-type: none"><li>- Lenes undervisning i weekenden rykker til søndag fra kl. 14.00</li><li>- Vi minder om muligheden for at lukke sin hest på fold om eftermiddagen, hvis man har redet om formiddagen, så den fortsat får sin foldtid.</li><li>- <b>INGEN</b> heste må efterlades alene på fold.</li></ul> <p>Udmugning og aflastning af opsadlingspladserne.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Ved udmugning må man placere sin hest opbundet på staldgangen, hvis man er hos den hele tiden, mens man muger ud.</li><li>- Kommer der en anden hest, <b>skal</b> man fjerne sin hest, så heste ikke passerer hinanden på staldgangen.</li><li>- <i>Derudover træder nedenstående i kraft efter karantænen ophører:</i><ul style="list-style-type: none"><li>- <b>I gul stald</b> må man benytte den tomme boks til sin hest, mens man muger ud, det er dog et <b>KRAV</b> at man fjerner klatter i den tomme boks bagefter.</li></ul></li></ul> <p>Hø skal opbevares i poser eller kasser ved egen boks og ikke andre steder i stalden.</p>
<i>h.</i>	<b>Eventuelt</b>	<p>Der indkøbes nye/flere trillebøre.</p> <p>På hjemmesiden kan man se de tilrettede ordensregler for klubben. Der laves en oversigt med highlights på Facebook også, så alle er bekendte med evt. ændringer.</p>

Mikael Søgaard  
formand – Holstebro Sportsrideklub